

Stugor i skärgården

Hitta ditt drömläge.



Tärnö

Tärnö är belägen i det yttersta havsbandet och är den största av öarna i Hällaryds skärgård.

Från öns högsta punkt, Drakaberget, kan man se mer än halva Blekinges kust och de urholkningar i berget som öns invånare i äldre tider trodde var märken efter en drake som bodde där. Tärnö fyr uppfördes på Iberget 1910. Ön, som även är ett naturreservat, trafikeras sommartid av reguljära båturer från Karlshamn och Matvik och då är även kiosken "Laxboden" öppen.

Tärnö är en äkta skärgårdsidyll, här finns möjlighet att hyra lägenhet eller sjöbod alldeles vid havet.

Boka!

Välkommen att kontakta oss om ni önskar boka en stuga:

Karlshamns Turistcenter
Tel 0454-812 03
visitkarlshamn.se
turist@karlshamn.se



Sjöbodar

Tärnö 2701-2704

Matvik 5 km. Rum: 1 + pentry.
Yta: 10 m². En av fyra campingstugor med två våningsängar och pentrydel med varmt vatten. WC/dusch i separata byggnader delas med andra gäster. Under sommaren dagliga båtförbindelser. LS=1800:- 370:-/dygn HS=2650:- 530:-/dygn



Lärarydsstuga

Tärnö 2705-2706

Matvik 5 km. Rum: 2 + kök.
Yta: 40 m². Två lägenheter m enkel standard på skärgårdsön Tärnö. 1 rum med 2 enkelsängar. Storstuga med 2 enkelsängar. Kök med varmt vatten, spis, kyl/frys och micro. WC. Dusch delas med andra gäster. Under sommaren finns det dagliga båtförbindelser. LS=3250:- 650:-/dygn HS=4100:- (endast veckouthyrning)

HS = högsäsong:
1/7 - 19/8 2018
LS = lågsäsong: övrig tid



Tärnö

Tärnö is located at the outermost skerries, and it is the largest island in Hällaryd archipelago.

From Drakberget, the highest point of the island, you can see part of Blekinges coastline, or the excavations in the mountain that the inhabitants in older times thought was tracks left by the dragon who lived there. Tärnö light house was built on Iberget the year 1910. The island, is a nature reserve, with a regular boat schedule during the summer months from Karlshamn and Matvik, at this time the kiosk Laxboden is opened. Tärnö is a genuine idyllic archipelago spot, it is possible to rent an apartment or boathouse right by the sea.

Book!

Karlshamn Tourist Center
Tel +46 (0)454-812 03
Web visitkarlshamn.se
Email turist@karlshamn.se



Sjöbodan

Tärnö 2701-2704

Matvik 5 km. Rooms: 1 + kitchenette. Size: 10 m². Cottages on the island of Tärnö. 2 bunk beds and kitchenette with warm water. Two hobs, fridge. WC/Shower in sep. houses are shared with other guests.

LS=1800 SEK Overnight=370 SEK
HS=2650 SEK Overnight=530 SEK



Lärbostaden

Tärnö 2705-2706

Matvik 5 km. Rooms: 2 + kitchen. Size: 40 m². Two flats on the island of Tärnö. One room with two beds. Living room with two beds. Kitchen with warm water, cooker, fridge, small freezer (40 l), microwave oven, WC. The shower is shared with other guests. Daily ferry connections during peak season.

LS=3250 SEK Overnight=650 SEK
HS=4100 SEK (only weekly)

HS = high season:

01.07 - 19.08 2018

LS = low season: remaining time



Tärnö

Tärnö ist die größte und die am weitesten vorgelagerte Insel im Schärengbiet von Hällaryd.

Vom Drakaberget aus, dem höchsten Punkt der Insel, kann man die Hälfte der Küste von Blekinge überblicken und die Aushöhlungen im Berg erahnen, welche nach dem Glauben der früheren Inselbewohner Spuren eines Drachens waren, der dort gelebt haben soll. Der Leuchtturm von Tärnö wurde 1910 auf dem Iberget errichtet. Die Insel ist ein Naturreservat und wird im Sommer regelmäßig mit Booten von Karlshamn und Matvik aus angefahren. Der sich auf der Insel befindliche Kiosk "Laxboden" ist dann auch geöffnet. Tärnö ist eine echte Schärengarten-Idylle, hier gibt es kleine Häuser und Wohnungen direkt am Wasser zu mieten.

Buchung!

Karlshamn Tourist Information
Tel +46 (0)454-812 03
Web visitkarlshamn.se
Email turist@karlshamn.se



Sjöbodan

Tärnö 2701-2704

Matvik 5 km. Zimmer: 1 + Miniküche mit Warmwasser. Wohnfläche: 10 m². 4 kleine Häuser auf der Insel Tärnö im Schärengarten. Zwei Etagenbetten. WC/Dusche in separaten Gebäuden werden mit anderen Gästen geteilt.

NS=1800 SEK pro Tag=370 SEK
HS=2650 SEK pro Tag=530 SEK



Lärbostaden

Tärnö 2705-2706

Matvik 5 km. Zimmer: 2 + Küche. Wohnfläche: 40 m². Zwei Wohnungen am Meer auf der Insel Tärnö im Schärengarten. Ein Zimmer mit 2 EB. Wohnzimmer mit zwei EB. Küche mit warmen Wasser, Kühlschr./klein. Gefrierschrank. Herd. Mikro. WC. Dusche in separaten Gebäuden werden mit anderen Gästen geteilt.

NS=3250 SEK pro Tag=650 SEK
HS=4100 SEK (nur wochenweise Vermietung)

HS = Hauptsaison:

01.07 - 19.08 2018

NS = Nebensaison: übrige Zeit